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ZAPISNIK 
SA 23. SJEDNICE VMO PODMURVICE 

 
održane dana 26. svibnja 2021. (srijeda) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
- Tomislav Bucić, član VMO  
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO 
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice VMO Podmurvice održane 28. travnja 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednice VMO Ivan Sviderek i predložio sljedeći dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 
   

1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2022. godinu – dodatni prijedlog 

2. Programska aktivnost: Đir po gradu 

3. Komunalna problematika 

4. Razno 

 
 

AD – 1  

Stepenice koje se nalaze u Ulici Franje Čandeka zapadno od kbr. 8 i Cavtatske kbr. 2 kod trafo 

stanice u jako su lošem stanju i potrebno ih je urediti, a djelomično izgraditi dio novog stepeništa. 

 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje i jednoglasno podržao prijedlog dopune 

komunalnih prioriteta za 2022. godinu.  

 

AD – 2  

Kako se mijenja situacija sa pandemijom na COVID-19 i donose nove epidemiološke mjere, jer se 
stanje smiruje i popuštaju mjere oko okupljanja, počinjemo sa provođenjem programske aktivnosti 
Đir po gradu. U suradnji sa g. Theodorom de Canziani dogovorit ćemo edukativnu šetnju Rijekom 
pod nazivom Rijeka Rijeci – od Fiumare prema Mrtvom kanalu do Porto Baroš za utorak, 15. lipanj 
kad se obilježavanja Dan svetog Vida – zaštitnika grada Rijeka ili subotu, 19. lipnja ove godine. 
 
 
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1   
Na cijelom području Podmurvice, nakon mnogih kišnih dana, vegetacija buja, grane su se spustile i 
ometaju prolaz uz nogostupe kao i trava koja je narasla preko pola metara oko i na površinama 
dječjih parkova. Osim toga na mnogim mjestima je vidljivost slabija i otežava siguran priključak na 
ceste, jer je preglednost vožnje ugrožena. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 3 – 2   
Vukovarska ulica je kompletno u jako lošem stanju, puna rupa, prekopa i neravnina te je vožnja, 

osobito kad su ceste mokre i skliske, nesigurna. Asfaltna podloga, vijenac oko šahti je ulegnut na 

mnogim mjestima. Vijećnike zanima kad je u planu sanacija i uređenje asfaltne podloge. 

 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – 3  
 
 
Zaključak: 
 
 
AD – 4 – RAZNO 
AD – 4 – 1 – informacija   
 
 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 

 
 
 Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                    Zam. predsjednice Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                         
                       Đulijana Desanti                                                                       Ivan Sviderek 

 
Sjednica je završila u 18 i 30 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 


